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گلر استقلال جدا شد
با تصمیم کادرفنی اســـتقلال علیرضا رضایـــی دروازه بان 
این تیم جدا شـــد. رضایی در بازی دوستانه استقلال برابر 
هوادار غایب بود تا شایعه جدایی وی قوت بگیرد. از طرفی 
مسئولان استقلال برای جذب گلر جوان هوادار با مسئولان 
این تیم به توافق رســـیدند تا پـــس از پایان اردوی تیم ملی 
امید، خالدآبادی در تمرینات آبی پوشـــان شرکت کند. با 
توجه به تمدید قرارداد حسین حسینی با استقلال و توافق 
با خالدآبادی آبی پوشـــان نمی توانند دو گلر بزرگســـال در 
لیست خود داشـــته باشند تا عملاً حضور رضایی در جمع 

آبی پوشان برای فصل آینده منتفی شود.

16 شهریور قرعه کشی جام فوتبال آسیا
کنفدراسیون فوتبال آسیا در نامه ای به باشگاه های شرکت 
کننده در جام باشگاه های زنان آسیا زمان قرعه کشی و محل 
برگزاری این رقابت ها را اعلام کرد. بر این اساس قرعه کشی 
روز 16 شهریور در محل AFC مالزی برگزار می شود. خاتون 
بم قهرمان فصل گذشـــته لیگ برتـــر و نماینده ایران در این 
مســـابقات به همراه هفت تیم دیگر از کشـــورهای استرالیا، 
ازبکســـتان، تایلند، تایپه، کره جنوبی، هند و ژاپن آبان ماه 
سال جاری به مصاف هم می روند. این تورنمنت در دوگروه 
به میزبانی کشـــورهای تایلند و ازبکستان برگزار می شود که 
برای اولین بار تیم های شرق و غرب آسیا در گروه های یکسان 
رقابت می کنند. در دوره قبلی بمی ها نتوانســـتند به مرحله 

نهایی راه پیدا کنند.

بسکتبال و گروه بندی دختران در آسیا
ســـایت رقابت های بسکتبال  آســـیاکاپ ۲۰۲۳ بانوان که از 
۲۵ روز دیگر در بانکوک تایلند آغاز می شود، گروه بندی این 
رویداد را اعلام کرد. طبق آن تیم ملی بســـکتبال زنان ایران 
در گروه الف به همراه تیم های مالزی، مغولستان و اندونزی 
قرارگرفته است. در گروه  ب هم قزاقستان، اردن، تایلند و 
سریلانکا با هم مسابقه می دهند. طبق برنامه شاگردان النی 
کاپوچیانی در اولین مسابقه یکشـــنبه ۲۲ مرداد به مصاف 
مالزی می روند، دوشنبه و سه شنبه ۲۳ و ۲4 مرداد ماه هم به 
ترتیب برابر مغولستان و اندونزی. تیم قهرمان این رقابت ها 
جواز صعود به دیویژن A آسیا برای سال ۲۰۲4 را کسب خواهد 
کرد. تیم ملی بســـکتبال بانوان ایران، دیروز ساعت 19:۳۰ 
راهی اردن شـــد و سه مسابقه دوستانه پیش رو دارد و بعد از 
آن برای شرکت در جام ویلیام جونز عازم چین تایپه می شود.

شکست  تیم فوتبال بانوان برابر روسیه
دومین بازی دوستانه تیم  ملی فوتبال بانوان کشورمان مقابل 
روســـیه با برتری میزبان به پایان رســـید؛ دیداری که به دستور 
یوری کراســـنوژان، ســـرمربی تیم ملی روســـیه پشت درهای 
بسته در نووگورسک نزدیک مسکو برگزار شد. در این مسابقه 
شاگردان مریم آزمون هر دوگل را نیمه اول دریافت کردند ولی 
در ادامه نتوانستند دروازه روس ها را بازکنند و ۲- صفر باختند. 
سرمربی روس ها بعد از این بازی می گوید: »بازی با ایران برای 
ما دیداری مناسب بوده است. می دانید که سازماندهی چنین 
مسابقاتی چقدر دشوار است. فدراسیون فوتبال مسابقاتی را 
پیدا می کند که ما از آنها سپاسگزاریم. در ظاهر به نظر می رسد 
که مسابقات زیادی وجود دارد و برگزاری آنها آسان است اما در 

واقع، نتیجه کار سخت است.«

بررسی چگونگی جذب بازیکنان در گفت و گوی »ایران« با جلال چراغپوربررسی چگونگی جذب بازیکنان در گفت و گوی »ایران« با جلال چراغپورورزش ایران
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  در بسته شدن تیم ها مسائل اجتماعی و سیاسی اهمیت دارد 

 بعضی تیم ها بازیکنی را می گیرند تا تیم حریفش او را نگیرد 

بین بازیکنان 
گروهی 

هستند که 
با عشق و 

علاقه بازی 
می کنند و 

دسته دیگری 
هم هستند 
که به خاطر 
جیب شان 

فوتبال بازی 
می کنند

در فاصلـــه حـــدود دو هفتـــه مانده تا 
شـــروع لیگ بیســـت و ســـوم، نقل و 
انتقالات همچنان ادامـــه دارد و تیم ها 
بـــا جـــذب بازیکنان مختلـــف درصدد 
برطـــرف کـــردن نقـــاط ضعف خـــود و 
بهبـــود نقـــاط قوت شـــان هســـتند. 
نکتـــه ای کـــه در ایـــن بیـــن، برخـــی از 
اهالی فوتبـــال به آن اشـــاره دارند، این 
اســـت که فلان تیم بالانس نیســـت یا 
بر اســـاس نیاز خود به جـــذب بازیکن 
اقدام نکرده اســـت. جـــلال چراغپور، 
کارشـــناس فوتبـــال کشـــورمان در این 
خصوص بـــه »ایران« گفـــت: »این یک 
مســـأله کلی است اما یکی از مهم ترین 
نکاتی کـــه در خصوص بســـتن تیم ها 
وجـــود دارد، مســـأله مالـــی اســـت و 
تیم هـــا بـــر اســـاس بودجه ای کـــه در 
اختیار دارند، اقـــدام به جذب بازیکن 
می کنند. در ادامه هم مســـائلی مانند 
تمایـــل بازیکن به حضـــور در آن تیم و 
همچنین شـــرایط بازار نقل وانتقالات 
مطرح اســـت. سؤال دیگری که در این 
باره مطرح می شـــود، این اســـت که آیا 
تیم هـــای مطـــرح جهان هـــم بالانس 
بسته می شـــوند یا خیر. بنابراین اینکه 
عنـــوان می شـــود تیم ها بایـــد بالانس 

بســـته شوند، درســـت نیست.«

ایـــن کارشـــناس فوتبـــال ادامـــه داد: 
»در بســـته شـــدن تیم هـــا مســـائل 
اجتماعـــی و سیاســـی هـــم اهمیـــت 
دارد. به عنـــوان مثـــال چـــرا تیمـــی که 
یک هـــوادار هم نـــدارد، بایـــد بالانس 
بسته شود و در مقابل تیم پرطرفداری 
کـــه علاقه منـــدان زیـــادی دارد و برد و 
باختـــش روی افراد جامعـــه تأثیر گذار 
است، خوب بسته نشود؟ ضمن اینکه 
بازیکنـــان هـــم معمـــولاً در تیم هایی 
جامعـــه  در  کـــه  می یابنـــد  حضـــور 

تأثیرگذار هســـتند.«
کـــه  پرســـپولیس  حاضـــر  حـــال  در 
فصـــل گذشـــته بـــه قهرمانـــی لیگ و 
جام حذفـــی رســـید، مســـعود ریگی، 
محمد حسین کنعانی زادگان و شهاب 
زاهـــدی را به عنـــوان بازیکنـــان جدید 
جذب کـــرده اســـت. آیـــا حضـــور این 
تعـــداد بازیکـــن می تواند نظـــر یحیی 
گل محمـــدی ســـرمربی ایـــن تیـــم را 
بـــرای بســـتن تیمـــش جلـــب کنـــد؟ 
چراغپور به این ســـؤال چنین پاســـخ 
داد:»معمولاً تیم هایی که ثبات دارند، 
کمتـــر دســـت بـــه تغییـــرات می زنند. 
مگـــر اینکه مربـــی از لحـــاظ فکری با 
بازیکنـــی مطابقـــت نداشـــته باشـــد و 
بخواهـــد بازیکن دیگـــری را جایگزین 
او کنـــد. بنابرایـــن در تیم هـــای موفق 
بازیکنانی هســـتند که سال های زیادی 
در آن تیـــم می مانند. به عنـــوان مثال 
می بینید که لـــوکا مودریچ بیـــش از 1۰ 
ســـال اســـت که در رئال مادریـــد بازی 
می کنـــد یا کریـــم بنزمـــا تـــا وقتی که 

بنزماســـت، در این تیم حضور دارد که 
در تیمی مانند پرسپولیس هم حدوداً 
این اتفاق افتاده و بازیکنان ســـال های 
زیادی اســـت در این تیم بازی می کنند 
و نیاز به تغییـــرات زیادی نـــدارد اما در 
تیم هایـــی که ثبـــات وجود نـــدارد، هر 
ســـاله تغییرات زیـــادی رخ می دهد که 
معمولاً به نتیجه هم ختم نمی شـــود.«
چراغپور در خصـــوص این تغییرات به 
نکته جالبی هم اشـــاره کـــرد:»در بین 
بازیکنان گروهی هســـتند که با عشق 
و علاقه بازی می کنند و دســـته دیگری 
هم هســـتند که به خاطر جیب شـــان 
فوتبـــال بازی می کنند. اما وقتی شـــما 
بـــه خاطر جیبـــت بازی کنـــی و همین 
طـــور مرتـــب تیمـــت را تغییـــر دهـــی، 
ممکـــن اســـت آســـیب دیدگی هایی 
به ســـراغت بیاید و ایـــن موضوع روی 
کیفیت بـــازی خود بازیکـــن و تیم هم 

تأثیر می گـــذارد.«
او دربـــاره اینکـــه اســـتقلال در حـــال 
حاضر بـــا کمبود بازیکن مواجه شـــده 
و ایـــن به معضلـــی برای جـــواد نکونام 
تبدیل شـــده، عنـــوان کرد:»یک زمان 
هست که شـــما یک ســـری بازیکن در 
اختیـــار  داری و بعد به بـــازار می روی و 
بازیکـــن جدید می گیری تـــا جایگزین 
آنهـــا کنـــی. یـــک زمانـــی هم هســـت 
کـــه بازیکنانـــت را رد می کنـــی و بعـــد 
بـــه دلایـــل مختلـــف از جمله شـــرایط 
مالـــی نمی توانی بازیکنـــان مد نظرت 
را بگیـــری؟ ســـؤالی کـــه در خصـــوص 
اســـتقلال و نکونـــام وجـــود دارد ایـــن 

اســـت که بازیکنانش را نگه داشـــته و 
به بـــازار رفته یا آنهـــا را از دســـت داده 
و بـــرای خرید اقـــدام کرده کـــه به نظر 
می رســـد آنهـــا را از دســـت داده و بعد 
بـــه فکـــر خریـــد افتـــاده اســـت. مورد 
دیگـــری هـــم که دربـــاره خـــود نکونام 
وجـــود دارد، این اســـت کـــه او از زمان 
بازیگری به بازیکن بزرگی تبدیل شد و 
شـــخصیت خود را نشان داد و حالا هم 
که مربی شـــده همان طور اســـت اما 
هر بازیکنی نمی توانـــد زیر نظر نکونام 
کار کند، چراکه کار با او ســـخت اســـت 
و شـــاید این هـــم یکی از دلایلی اســـت 
که اســـتقلال با کمبـــود بازیکن مواجه 

شـــده است.«
چراغپـــور دربـــاره تیم هـــای مطـــرح و 
مدعـــی دیگر مانند ســـپاهان و تراکتور 
جـــذب  را  مطرحـــی  بازیکنـــان  کـــه 
کرده اند، چنین نظر داد:»ژوزه مورایس 
و پاکو خمز ســـرمربیان این تیم، فصل 
گذشـــته اولین ســـال حضورشـــان در 
فوتبـــال ایـــران را ســـپری می کردنـــد و 
امســـال دومیـــن فصـــل حضورشـــان 
اســـت. بنابرایـــن درباره فوتبـــال ایران 
به شـــناخت رســـیده اند. یک ســـری از 
تیم ها بازیکنی جـــذب می کنند تا تیم 
حریفش آن را دیگر نداشـــته باشد اما 
ممکن است آن بازیکن در طول فصل 
نیمکت نشین شـــود. این موضوع هم 
در بررســـی چگونگی جذب بازیکنان 
اهمیـــت دارد و این در نـــوع بازیکنانی 
هم کـــه ایـــن دو تیم جـــذب کرده اند، 

مشـــخص است.«

نشســـت مشـــترک روابـــط عمومـــی هیأت هـــا، مدیـــران رســـانه هیأت ها و 
مدیـــران روابـــط عمومـــی باشـــگاه ها دیـــروز با حضـــور مهدی تـــاج رئیس 
فدراســـیون فوتبـــال، ابوالفضـــل حســـن زاده رئیـــس کمیتـــه انضباطـــی و 
برخی دیگر از مســـئولان فدراســـیون فوتبال در ســـالن هتـــل آکادمی مرکز 
 AFC ملـــی فوتبـــال برگزار شـــد. تاج در این نشســـت اظهـــار داشـــت: »در
یـــک اعتـــراض بـــه داور باعـــث جریمـــه 6۰ یـــا ۷۰ هـــزار دلار می شـــود. ما از 
داوران حمایـــت می کنیـــم. عـــلاوه بر ایـــن بـــا داوران هم ســـختگیری لازم 
انجـــام می شـــود و بهترین هـــا قضـــاوت خواهند کـــرد. مدیر رســـانه باید به 
ســـرمربی تان بگویـــد که در صورت اعتـــراض به داور محروم خواهد شـــد.«
رئیس فدراســـیون فوتبال درخصوص اعتراضات ریکاردو ساپینتو، سرمربی 
ســـابق اســـتقلال عنوان کرد: »بایـــد در هفته اول بـــا او برخـــورد می کردیم 
و اگـــر این گونه می شـــد دیگر اتفاقـــات اینچنینـــی نمی افتـــاد. خودش هم 
می فهمیـــد که اینجـــا حســـاب و کتـــاب دارد. ارکان قضایی همـــه بازی ها را 
می بیننـــد و اگـــر خلافی مشـــاهده کردنـــد، حکـــم می دهنـــد. در ابتدا هم 

نیازی به گزارش نوشـــتن داور و ســـازمان لیگ نیســـت.«
او اضافـــه کرد: »گاهی مواقع رســـانه ها ســـؤال های نامربوطی از ســـرمربیان 
می پرســـند. نمی توانیـــم دهـــان رســـانه ها را ببندیـــم امـــا مدیـــران رســـانه 
می تواننـــد تذکر بدهند که ســـرمربی بایـــد درمورد بازی صحبـــت کند. این 
چیزهـــا در دنیـــای فوتبال بدیهی اســـت. امســـال باید نظـــم را حاکم کنیم 

زیـــرا چاره دیگـــری نداریم.«
تـــاج عنوان کـــرد: »باید جدی بـــا بی انضباطی برخورد کنیـــم و هرچه کمک 
کنیـــد، موفق تـــر خواهیم شـــد. ورود بانوان به ورزشـــگاه ها را داریـــم و باید 
ایـــن تکلیـــف را به بهتریـــن شـــکل انجام دهیـــم. باید جـــو ورزشـــگاه را به 
شـــکلی کنترل کنیم کـــه راحـــت ورود بانوان را انجـــام بدهیم. اگـــر ۵ هزار 
نفر شـــروع به فحاشـــی بـــد کنند، چه کســـی حاضر اســـت خواهـــر و مادر 
خـــودش بـــه ورزشـــگاه بیایند؟ در ایـــن حالت به مـــا می  گوینـــد بانوان حق 
ورود بـــه ورزشـــگاه ندارند. اگـــر مؤلفه اول خـــوب اتفاق نیفتـــد، تأثیر منفی 

در جـــو ورزشـــگاه می گذارد.«
رئیس فدراســـیون فوتبال گفت: »در صورت اشـــتباه، داوران حق مصاحبه 
ندارنـــد و البتـــه نباید به آنهـــا هم اعتراض شـــود . با یک تصمیـــم داور نباید 
یـــک نفر بالا بپـــرد و پشـــتک و وارو بزند . اگر تماشـــاگر ببیند ســـرمربی اش 
چنیـــن شـــرایطی دارد، او هم تبعیت می کند. این رفتارها نشـــان دهنده این 
نیســـت که خیلی تعصب دارم . شـــاید تعصب یعنی اینکه بدون پول هم کار 

کنم. در داوری دیدیـــم تیم های پرطرفدار بیشـــتر رنج بردند.«

تاج: باید نظم را در لیگ حاکم کنیم

داوری: با حدادی حرف های زیادی برای گفتن داریم

بازیکن مستعد پشت خط نمی ماند!

مهری رنجبر / احســـان دانش دوست، 
دریافت کننـــده ملی پـــوش والیبـــال 
از ناکامـــی در لیـــگ ملت ها شـــرمنده 
اســـت. او قـــول می دهـــد تیـــم جبران 
کنـــد. دریافت کننده والیبـــال ایران در 
هفته ســـوم لیگ ملت ها فرصت بازی 
بـــا پیراهـــن تیم ملـــی پیدا کـــرد. او اما 
خودش را شـــرمنده مردم می داند: »با 
همه محدودیت ها و سختی ها، بازیکنان 
جانانـــه جنگیدند، اما نشـــد که برنده 
باشیم. ما شـــرمنده مردم شدیم، آنها 
ما را خیلی حمایـــت کردند، اما بدانند 
بازیکنـــان هم کم نگذاشـــتند.« به نظر 
دریافت کننده ملی پـــوش، ناکامی تیم 
ملی در هفته ســـوم لیگ ملت ها دلایل 
واضحـــی داشـــت:»همه می دانند نبود 
ســـرمربی و آنالیزور در هفته سوم کنار 
تیم، کار را ســـخت کرد. جدای از آن در 
ســـومین بازی هفته ســـوم حاجی پور، 
شریفی و کریمی مصدوم شدند و اواخر 
ســـت چهارم بازی آخر مقابل کوبا هم 
انگشت موســـوی مصدوم شـــد. البته 
حالا هم دنیا به آخر نرسیده و کار برای 
والیبـــال ایران تمام نشـــده اســـت. ما 

قهرمانی آسیا و بازی های آسیایی 
و انتخابـــی المپیـــک را هـــم 
داریم. موفقیت در هر مسابقه 

می تواند والیبال ایران را یک گام 
به هدفش یعنی حضـــور در المپیک 

نزدیک کنـــد.« او قبـــول دارد انتقادات 
این روزها به تیم ملی و کادر فنی از ســـر 

دلسوزی است اما می گوید: »من اغلب 
صحبت ها را شنیده و دیده ام. می دانم 
اکثر منتقدان، دلشـــان بـــرای والیبال 
می ســـوزد و می خواهند والیبال یک بار 
دیگر جایگاه اصلی اش را پیدا کند. البته 
کادر فنی هم گفت نتایج لیگ ملت ها 
ایده آل نبود. مهم این است که مربیان 
تیم ملی هم خودشـــان شرایط را درک 
کرده و ضعف و قوت را بهتر می بینند.« 
به گفتـــه دانش دوســـت، قهرمانی تیم 
جوانان در رقابت های جهانی، نشـــان 
داد والیبال ایران حرف برای گفتن دارد: 
»کادر ایرانی و ســـتاره های ایرانی نشان 
دادنـــد والیبال ایران هنـــوز حرف های 
زیـــادی بـــرای گفتـــن دارد. ناکامی تیم 
ملی، تنها یک اتفاق بود. من خودم این 
عنوان را قبـــلاً تجربه کرده ام و می دانم 

این قهرمانی چقدر شیرین است.«

پریســـا غفاری/ جواد داوری، رئیس 
فدراســـیون بســـکتبال گفـــت: بـــا 
تأسیس ســـازمان لیگ بسکتبال و 
توســـعه این رشـــته در سراسر کشور 
دیگر هیچ بازیکن مســـتعدی پشت 

خط نخواهد ماند.
 او در جمـــع خبرنـــگاران بـــا اشـــاره 
به شـــرایط ایـــن روزهای بســـکتبال 
تأکیـــد کـــرد: »16 مـــاه از حضور من 
در فدراســـیون گذشـــت و بـــا همـــه 
مســـائلی کـــه در میان بـــود با کمک 
رســـانه ها و سایر دوســـتان به دنبال 
تحقـــق شـــعارهایی هســـتیم کـــه 
در روز انتخابـــات دادیـــم. مـــا بایـــد 
بســـکتبال را در آســـیا به ســـکوهای 
قهرمانـــی برســـانیم و بعـــد از آن بـــه 
فکـــر عملکرد خـــوب خود در جهان 
باشـــیم. برای رســـیدن به این قله ها 
بایـــد تـــلاش را دو چندان کـــرد و به 
بحـــث آموزش نیز باید تأکید و توجه 
داشـــت. پشتوانه ســـازی و تمرکز بر 
رده هـــای پایه به بســـکتبال این نوید 
را می دهـــد کـــه هیچ زمانی مشـــکل 
بازیکن نداشـــته باشیم و این تجربه 
را قبـــلاً هـــم داشـــته ایم و بایـــد این 
قطـــار دوباره به ریل خود باز گردد.«
داوری گفت: »بســـکتبال ســـه نفره 
که توســـعه محـــور بـــوده و در آینده 
کمـــک شـــایانی بـــه مـــا می کنـــد و 
باید ســـاختار مستقل مثل فوتسال 
داشـــته باشد چراکه المپیکی شده و 
ابزار خوبی اســـت برای نشان دادن 
توانایی هـــای کشـــورهای مختلف. 

یک مربی خوب از برزیل اســـتخدام 
کرده ایـــم که در روزهـــای آینده وارد 

ایران خواهد شـــد.«
اودر مورد شرایط تیم ملی بسکتبال 
در جـــام جهانی توضیح داد: »هدف 
مـــا ارائـــه بازی هـــای خـــوب در جام 
جهانی اســـت و در بازی های آسیایی 
نیـــز به دنبال موفقیت هســـتیم. در 
ورزش بسکتبال یک اتفاق همه چیز 
را رقـــم می زنـــد. صحبت کـــردن در 
مورد مقام و جایگاه درســـت نیست 
امـــا مـــا تـــلاش خواهیم کـــرد و اگر 
حامـــد حـــدادی برســـد حرف های 

بســـیاری برای گفتن داریم.«
رئیس فدراسیون بسکتبال در مورد 
ارتباطـــات مؤثر و مفید فدراســـیون 
نهادهـــای  بـــا  ایـــران  بســـکتبال 
بین المللـــی عنـــوان کـــرد: »در این 
مدت ارتباطات بســـیار خوبی داریم 
و ایـــن موضـــوع کمک های شـــایانی 
بـــه ما کرده اســـت. مشـــکلی در این 
حـــوزه نداریـــم و با فیبا هـــم ارتباط 
خوبـــی داریم. همچنین پیشـــنهاد 
میزبانـــی ۲۰۲۵ کاپ آســـیا و ۲۰۲4 

جوانـــان را داده ایـــم.«
داوری در خصـــوص آخرین شـــرایط 
ســـاخت و ساز فدراسیون بسکتبال 
و احداث سازه های جدید بسکتبال 
چنیـــن نظـــر داد: »اخـــلاق جهادی 
دارم و اگـــر بخواهـــم کاری انجـــام 
دهـــم ســـریع وارد گود می شـــوم اما 
این طرح مسائل کاری و قانونی دارد 
کـــه زمان می بـــرد اما شـــاید بتوانیم 
تـــا پایـــان ســـال کلنگ زنـــی را انجام 
دهیـــم. زمین بســـکتبال ســـه نفره 
تـــا پایـــان ســـال تمـــام می شـــود. با 
چنـــد اسپانســـر بیرونی هم صحبت 
کردیـــم کـــه بـــا توجه بـــه ۲۰۰ میلیارد 
تومـــان هزینه ای کـــه این طرح دارد، 

نیازمند حمایت هســـتیم.«
داوری در خصوص روند کار و مسائل 
مالی چنین واکنشـــی داشـــت:»اگر 
مدیـــری نتوانـــد پول بیـــاورد، نباید 
وارد ایـــن کار شـــود. اعتقـــاد دارم 
اگـــر کار، درســـت باشـــد پـــول جور 
می شـــود. مـــن هم با همیـــن تفکر 

کار می کنـــم.«

علی حاجی پور پشـــت خط زن ملی پوش، با پارگی رباط و مینیســـک پایش، باید 
6 مـــاه از والیبال دور بماند. حاجی پور که با غیبت امین اســـماعیل نژاد در هفته 
سوم لیگ ملت ها جای او را پر کرد، با بدشانسی تمام در بازی با آرژانتین مصدوم 
شـــد.  حاجی پور می گویـــد: »با جراحی پایم قهرمانی آســـیا، بازی های آســـیایی و 
انتخابـــی المپیک را از دســـت دادم  و 6-۷ ماه بعد به شـــرایط ایـــده آل برای بازی 
پیدا می کنم. یعنی اواســـط نیم فصل دوم می توانم دوباره بـــازی کنم. به هرحال 
مصدومیت هم جزئی از ورزش حرفه ای اســـت. با این حال من تا به هدفم نرسم 

از والیبال نمی روم.«

ناصر الخلیفی در جریان تمرین روز قبل پاری ســـن ژرمـــن، با کیلیان امباپه 
اتمـــام حجـــت کرد. بعد از قیـــل و قال های فراوان بر ســـر انتقـــال امباپه به 
باشـــگاه رئـــال مادرید، این ســـتاره هنوز تصمیـــم خودش را نگرفته اســـت، 
گویـــا او نه خیال رفتـــن دارد و نه خیـــال ماندن. همین موضـــوع هم باعث 
شـــده اســـت تا الخلیفی مالـــک پی اس جی در جریـــان تمرین دیـــروز این 
تیـــم زیر نظـــر لوئیـــز انریکه ســـرمربی جدیـــد پاریســـی ها، با رفتاری ســـرد 
آخریـــن اولتیماتـــوم را بـــه این ســـتاره بدهد تـــا هرچه زودتـــر تصمیمش را 
بـــرای قبول پیشـــنهاد تمدیـــد قرارداد یـــا ترک پـــارک دو پرنس بگیـــرد: »در 
مجموعـــه مـــا هیـــچ بازیکنـــی بزرگ تـــر از باشـــگاه نیســـت. اگـــر بازیکنانی 
هســـتند که نمی توانند برای باشـــگاه احترام قائل باشـــند یا دل شان با تیم 
نیســـت، حق ماندن ندارند.« این درحالی اســـت که این مهاجم فرانســـوی 
نمی خواهد  قراردادش را تا ســـال ۲۰۲4 تمدید کند تا ســـال آینده به صورت 
رایـــگان از پاری ســـن ژرمـــن راهی رئال شـــود ولی باشـــگاه پاریســـی به هیچ 
وجـــه این ضرر بـــزرگ اقتصادی را قبـــول نمی کند. به نظر می رســـد مدیران 
پی اس جـــی از هر ابـــزاری حتی نیمکت نشـــینی امباپه اســـتفاده می کنند تا 
این ســـتاره تسلیم خواســـته های باشـــگاه شـــود، قطعاً نیمکت نشینی یک 

فصل او بـــه منزله نابـــودی اش خواهد بود.

گفت و گو

حامد جیرودی
روزنامه نگار

الخلیفی با امباپه اتمام حجت کرد!

می دانم منتقدان دل شان برای والیبال می سوزد

دانش دوست: شرمنده مردم شدیم

دوری 6 ماهه حاجی پور از والیبال


